
Capdevila (ERC) por tar� al Parlament el problema del

transpor t escolar de Sarri�

El municipi t� l'escola fora del nucli urb� per� els alumnes haurien de pagar

1,5 euros al dia per utilitzar el servei, com planteja Ensenyament

SARRIË DE TER | DDG

La diputada i exconsellera, Carme Capdevila, es va reunir amb la directora de l'Escola Montserrat, Montse

Xandrich, l'AMPA i l'Ajuntament de Sarri� per parlar sobre la problem�tica amb el copagament del transpor t

escolar el proper curs, per al qual els alumnes hauran de pagar 1,5 euros diaris.

El municipi vol que la Generalitat tingui en compte que l'escola est� ubicada fora del poble i que tenen dif iculats

per accedir-hi i, per tant, que es contempli una excepci�, com en d'altres poblacions.

Aix�, Capdevila va assegurar que "aquesta �s una reivindicaci� justa" i per aix� "nom�s de fer el trajecte que han

de fer els alumnes per arribar aqu� s'ent�n la demanda del poble" i va af irmar que intentar� defensar la demanda

al Parlament. L'exconsellera va estar acompanyada per l'alcalde , Roger Torrent, i les regidores d'Ensenyament,

Lourdes Gelada, i de Serveis Socials, Alba Mar t�nez. Precisament, Torrent va recordar, de nou, la situaci�

excepcional de l'escola de Sarri�, i va fer una crida al depar tament perqu� s'assegui a "escoltar les propostes

del municipi i es trobi una soluci� per compensar aquesta situci� excepcional".
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